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írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/8464 .

Írásbeli kérdés

„Miért nem támogatta a sportminiszter a kiskunfélegyházi Sportcsarnok építésének
elindítására vonatkozó költségvetési módosító javaslatot? "címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszter úrhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A kiskunfélegyházi Sportcsarnok építésének elindításáravonatkozó módosító javaslatot
terjesztettem be a 2004-es költségvetési törvényjavaslathoz . A kormány sajnos nem támogatta
indítványomat, amely elfogadása esetén elindulhatott volna a beruházás .

Tisztelt Miniszter úr!

Miért nem támogatta Ön és a kormány a módosító javaslat elfogadását?

Van-e esély arra, hogy a közeljövőben kormányzati segítséggel meginduljon az építkezés, s a beruházás
elkezdődjék?

Budapest, 2004 . január 26 .
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